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Protokół Nr 4/2025 

z posiedzenia Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej, Oświaty i Kultury 

Rady Miejskiej w Opocznie 

z dnia 23 kwietnia 2025r. 

 

Posiedzeniu Komisji przewodniczyła Jolanta Łuczka - Nita - Przewodnicząca Komisji. 

Lista obecności radnych znajduje się w teczce z posiedzeń komisji. 

Ad pkt 1 

 Otwarcie posiedzenia.  

Jolanta Łuczka - Nita - Przewodnicząca Komisji – otworzyła posiedzenie Komisji              

i powitała wszystkich obecnych. 

 Przewodnicząca komisji poinformowała, że Komisje Rady Miejskiej w Opocznie są 

transmitowane na żywo w internecie. Transmisja obrad odbywa się za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. 

 

Ad pkt 2  

 Przyjęcie porządku posiedzenia.  

 Przewodnicząca zapytała, czy ktoś z Radnych wnosi o zmianę porządku posiedzenia 

(załącznik nr 1 do protokołu).  

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedłożenie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z miesiąca marca br.   

4. Przygotowanie szkół do nowego roku szkolnego.  

5. Rekrutacja do szkół. 

6. Bezpieczeństwo w gminie – zachowania wśród nieletnich. 

7. Opieka zdrowotna w szkołach prowadzonych przez Gminę. Funkcjonowanie Szpitala  

i przychodni działających na terenie Gminy Opoczno. 

8. Funkcjonowanie Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Opocznie. 

9. Zaopiniowanie materiałów na sesję.  

10. Zapytania i wolne wnioski. 

11. Zamknięcie posiedzenia. 

Komisja przyjęła proponowany porządek posiedzenia bez zmian. 
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Ad pkt 3  

 Przyjęcie protokołu z miesiąca marca br.   

Przewodnicząca Komisji poinformowała, że protokół Komisji Zdrowia, Opieki 

Społecznej, Oświaty i Kultury Rady Miejskiej w Opocznie Nr 3/2025 z dnia 26 marca 2025r. 

był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w terminie wymaganym Statutem Gminy 

jak również został zamieszczony w informatorze programu e - sesja. 

Przewodnicząca zapytała, kto z Radnych wnosi uwagi do protokołu Nr 3/2025 z dnia 

26 marca 2025r. 

W dyskusji głos zabrali: radny Sławomir Róg, Przewodnicząca Komisji Jolanta Łuczka 

– Nita, radna Alicja Szczepaniak.   

  

Następnie Przewodnicząca poddała pod głosowanie protokół w wersji przedłożonej  

z dnia 26 marca 2025r. 

  

Komisja głosami: za – 7, przeciw - 0, wstrz. - 1 przyjęła protokół  z posiedzenia              

Nr 3/2025  z dnia 26 marca 2025r. 

Ad pkt 4 i 5 

Przygotowanie szkół do nowego roku szkolnego. 

Rekrutacja do szkół.  

Marek Ziębicki – Dyrektor Wydz. Edukacji – przedstawił informację, która stanowi załącznik 

nr 2 i nr 3 do protokołu. 

W dyskusji glos zabrali: Przewodnicząca Komisji Jolanta Łuczka – Nita, radny Sławomir Róg, 

Radna Alicja Szczepaniak, radna Barbara Wacławiak, Dyr. Wydz. Edu. Marek Ziębicki, Z-ca 

Burmistrza Jan Zięba, Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Waldemar Plewa. 

Radny Sławomir Róg: 

- zapytał, jakie będą oszczędności (miesięczne) w związku z łączeniem oddziałów  

w szkołach; 

- zaapelował do dyrektorów szkół oraz przedszkoli, aby podejmowali wszelkie działania, aby 

rodzice oddawali swoje dzieci do placówek gminnych; 

- poddaje pod rozwagę utworzenie grupy żłobkowej w Przedszkolu Nr 8 w Opocznie; 

- zasugerował, aby rekrutację do szkół i przedszkoli gminnych przeprowadzać wcześniej 

(podobnie jak jest to w placówkach prywatnych). 

Alicja Szczepaniak – radna - uważa za zasadne utworzenie dodatkowej grupy żłobkowej  

w Przedszkolu Nr 6 w Opocznie. 

Ad pkt 6 

Bezpieczeństwo w gminie – zachowania wśród nieletnich. 

Komisja zapoznała się z materiałem przygotowanym przez Komendę Powiatową 

Policji w Opocznie, który stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
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Ad pkt 7 

Opieka zdrowotna w szkołach prowadzonych przez Gminę. Funkcjonowanie 

szpitala i przychodni działających na terenie Gminy Opoczno. 

Łukasz Orciuch – NZOZ „Vita – Med” s.c. w Opocznie – przedstawił informację, która 

stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Ponadto komisja zapoznała się z informacją przygotowaną przez Szpital Powiatowy w 

Opocznie, która stanowi załącznik nr 6 i 7 do protokołu.  

W dyskusji głos zabrali: Przewodnicząca Komisji Jolanta Łuczka – Nita,  Łukasz Orciuch – 

NZOZ „Vita – Med.” w Opocznie.  

Ad pkt 8 

Funkcjonowanie Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Opocznie. 

Elżbieta Matyśkiewicz – Dyr. Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Opocznie – przedstawiła informację, która stanowi załącznik do protokołu z obrad XVI sesji 

Rady Miejskiej w Opocznie z dnia 29 kwietnia 2025r.  

W dyskusji głos zabrali: Przewodnicząca Komisji Jolanta Łuczka – Nita, radna Alicja 

Szczepaniak, radna Barbara Wacławiak, radna Ewa Róg, radny Sławomir Róg, Dyr. MGOPS 

Elżbieta Matyśkiewicz, Skarbnik Gminy Beata Pawlik, Sekretarz Miasta Janusz Klimek.  

Sławomir Róg – radny - zwrócił się z prośbą o przygotowanie zestawienia przez Miejsko – 

Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej, ile osób korzysta ze świadczeń (z wyszczególnieniem 

jakie to świadczenia) w pierwszym kwartale bieżącego roku w porównaniu do ubiegłego roku 

z podaniem kwot jakie zostały wydatkowane na te cele. 

Ad pkt 9  

Zaopiniowanie materiałów na sesję.  

A) Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

a) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Opoczyńskiemu; 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił uchwałę, która stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu. 

W dyskusji głos zabrali: radna Barbara Wacławiak, radny Sławomir Róg, przewodnicząca 

Komisji Jolanta Łuczka – Nita, Sekretarz Miasta Janusz Klimek, Z-ca Burmistrza Jan Zięba. 

 Komisja głosami: za – 6, przeciw – 0, wstrz. – 2 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

b) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 2025 – 2043; 

Beata Pawlik – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały który stanowi załącznik nr 9 

do protokołu. 

W dyskusji głos zabrali: Przewodnicząca Komisji Jolanta Łuczka – Nita, Skarbnik Gminy 

Beata Pawlik.  
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Komisja głosami: za – 7, przeciw – 0, wstrz. – 1 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

c) zmian w budżecie Gminy Opoczno na rok 2025; 

Beata Pawlik – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały który stanowi załącznik nr 10 

do protokołu. 

W dyskusji głos zabrali: Przewodnicząca Komisji Jolanta Łuczka – Nita, radna Alicja 

Szczepaniak, radna Barbara Wacławiak, radny Sławomir Róg, Dyr. CUW GO Waldemar 

Plewa, Skarbnik Gminy Beata Pawlik, Kierownik Zespołu ds. Informatyki Włodzimierz 

Wroński, Dyr. Wydz. GN Marzanna Wojciechowska, Z-ca Burmistrza Jan Zięba.  

Radny Sławomir Róg - w imieniu mieszkańców zwrócił się z prośbą, aby w miarę możliwości 

zwiększyć środki finansowe na utwardzenie nawierzchni drogi na  odcinku ul. Kuligowskiej w 

stronę ogródków działkowych. Podziękował za pochylenie się nad ukończeniem inwestycji na 

ul. Wapiennej.  

Barbara Wacławiak – radna - ponawia swoją prośbę o uprzątnięcie i zagospodarowanie terenu 

wokół budynku komunalnego na ul. Łaziennej.  

Jolanta Łuczka – Nita – radna - prosi, aby planując inwestycje uwzględniać wnioski radnych 

składane na komisjach oraz sesjach.  

Komisja głosami: za – 7, przeciw – 0, wstrz. – 1 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

d) określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk w Gminie Opoczno w roku 

2025; 

Andrzej Mazur – Dyrektor Wydz. Sportu i Rekreacji – przedstawił projekt uchwały, który 

stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

W dyskusji głos zabrała: Przewodnicząca Komisji Jolanta – Łuczka – Nita, Dyr. Wydz. SiR 

Andrzej Mazur. 

Komisja głosami: za – 8, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

e) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę części nieruchomości gruntowej na czas 

nieoznaczony oraz odstąpienia od przetargowego trybu zawarcia umów dzierżawy, 

Marzanna Wojciechowska – Dyrektor Wydz. Gospodarki Nieruchomościami – przedstawiła 

projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

W dyskusji głos zabrali: radna Alicja Szczepaniak, Dyr. Wydz. GN Marzanna Wojciechowska. 

Komisja głosami: za – 7, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

f) wyboru Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu, Handlu  

i Usług, 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
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Komisja przyjęła projekt uchwały do wiadomości.  

g) wyboru Zastępcy Przewodniczącego Komisji do Spraw Rodziny, Młodzieży  

i Kultury Fizycznej, 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Komisja przyjęła projekt uchwały do wiadomości.  

h) rozpatrzenia wniosku Pani P.O. o uznanie dębu szypułkowego za pomnik 

przyrody.  

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 

15 do protokołu.  

Brak głosów w dyskusji.  

 Komisja głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrz. – 1 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

B) Organizacja ruchu drogowego na terenie miasta i gminy w kontekście 

bezpieczeństwa.  

Komisja zapoznała się z materiałem przygotowanym przez: Wydz. Techniczno – 

Inwestycyjny Urzędu Miejskiego w Opocznie (załącznik nr 16 do protokołu) Zarząd Dróg 

Wojewódzkich w Łodzi (załącznik nr 17 do protokołu), Generalną Dyrekcję Dróg Krajowych 

i Autostrad oddział w Łodzi (załącznik nr 18 do protokołu), Zarząd Dróg Powiatowych w 

Opocznie (załącznik nr 19 do protokołu) oraz Komendę Powiatową Policji w Opocznie 

(załącznik nr 20 do protokołu).  

C) Działania na rzecz poprawy jakości powietrza w Gminie Opoczno. 

Komisja zapoznała się z materiałem przygotowanym przez Wydział Ochrony Środowiska 

Urzędu Miejskiego, który stanowi załącznik nr 21 do protokołu.  

D) Informacja z działalności jednostek OSP z terenu Gminy Opoczno za rok 2024 – 

koszty funkcjonowania OSP.  

Komisja zapoznała się z materiałem przygotowanym przez Straż Miejską w Opocznie, 

który stanowi załącznik nr 22 do protokołu.  

Ad pkt 10 

Zapytania i wolne wnioski.  

Radni dyskutowali na temat przejazdu samochodów ciężarowych przez Opoczno. 

Proszą o wystosowanie pism do odpowiednich służb celem podjęcia działań, które 

rozwiązałyby ten problem.  

Jolanta Łuczka – Nita – Przewodnicząca Komisji – po raz kolejny poruszyła problem 

parkowania aut prywatnego przedsiębiorcy na parkingu miejskim przy ul. Świerkowej. Prosi o 

podjęcie pilnych działań, aby rozwiązać ten problem.  

Barbara Wacławiak – radna - ponawia prośbę o uprzątniecie terenu wokół kontenera na odzież 

używaną, który znajduje się na ul. Skłodowskiej (przy nowej przychodni). 
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Alicja Szczepaniak – radna - prosi o uprzątniecie terenu wokół kontenerów na odzież używaną, 

które znajdują się przy ogrodzeniu Kościoła Pw. Krzyża Świętego. Zwróciła również uwagę na 

fakt, iż wiele pojemników na odzież nie nadaje się do użytku. Są niesprawne i zardzewiałe co 

prowadzi do tego, że mieszkańcy zostawiają worki przed kontenerem.  

Do tematów odniósł się Z- ca Burmistrza Jan Zięba oraz Sekretarz Miasta Janusz Klimek.  

Ad pkt 11 

Zamknięcie posiedzenia.  

Godzina rozpoczęcia komisji 13.00, godzina zakończenia komisji 16.00 

Sesje i Komisje Rady Miejskiej są transmitowane on – line na kanale YouTube gminy Opoczno.  

Nagrania dostępne są na stronie internetowej www.opoczno.esesja.pl 

        

 

 Przewodnicząca Komisji  

                                                                                      Jolanta Łuczka - Nita 

 

 

 

Protokołowała: 

A. Firmowska 

Podinspektor w Biurze Rady Miejskiej 

 

 

 

 


